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Verslag:  

• Overlopen vorig verslag 

• Extra middelen dorps- en wijkraden. Voorstel vanuit het gemeentebestuur om het 

bedrag op te trekken naar €1500/werkjaar. Dit komt nog voor in de gemeenteraad. 

• Herstellingswerken langs het jaagpad t.h.v. kleiputten zijn uitgevoerd maar met de 

nodige bedenkingen! Wordt dit nog verder afgewerkt? Eveneens de verkeersonveiligheid 

ten gevolge van opgestoken asfalt/boomwortels, is een bedenking.(De Vlaamse 

Waterweg nv) 

• Er is nog geen aandacht geschonken aan de houten paaltjes t.h.v. Kruisdijk en t.h.v. St-

Jorisplein 35. Ze blijven omvallen of worden al te gemakkelijk omgelegd door vissers. We 

zien de paaltjes graag vervangen door nieuwe met een werkend slot. 

• Herdenkingsslag v Lombardsijde t.h.v. Uniebrug, aanvraag voor officiële stadsherdenking 

ingediend. Schepen Gunst (herdenking WO1 & WO2) volgt op.  

• Werken Brugse Steenweg, planning einde werken half maart. Blijkbaar een juridisch 

dispuut tussen aannemer en dienst bruggen en wegen. 

• Verkeerssignalisatie: 

- Laadpaal op de parking & t.h.v. Brugse Steenweg: te vaak kunnen elektrische wagens 

niet opladen wegens gebruik van de plaatsen door niet-elektrische wagens. 

Signalisatie zou besteld zijn(zie ook vorig verslag) maar blijkbaar is het huidige 

bestuur hier niet van op de hoogte. 

- Signalisatie omtrent het parkeren rond het dorpsplein: ook deze is besteld en wordt 

geduid in een open dorpsraad. Blijkbaar klopt dit niet! Dus is deze situatie nog steeds 

niet afgehandeld. Parkeren op het voetpad blijft verboden. Advies wordt ingewonnen 

bij verkeerscommissie. Opvolging noodzakelijk. 

- Parkeren op Kruisdijk? Er staat een bord wandel- en fietspad, dus mag hier volgens 

ons ook wettelijk niet geparkeerd worden? 

 

 

 



• Ontharding/circulatieplan: 

- De plannen op vraag van de Pagaaier zijn voorlopig on hold geplaatst. De ontharding 

voor de school met rechtstreeks impact op het circulatieplan Sint-Jorisplein, wordt 

negatief geadviseerde door dorpsraad en het merendeel van de bewoners Sint-

Jorisplein en G.B. Dossinstraat. (resultaat bevraging) 

- De verkeershinder en extra drukte zijn vooral ten gevolge van de aanslepende 

werken op de Brugse Steenweg. Éénmaal deze eindelijk afgewerkt worden, kan een 

vlotte doorstroom rond het plein het normale leven weer zijn gang gaan. 

• Verlichting: 

- Zoals reeds in vorige verslaggevingen aangehaald, is er amper verlichting op het St-

Jorisplein, de parking, Kruisdijk en het jaagpad lang de Yzer richting NPT (Water & Zee 

kanalen). 

Kan dit door het stadsbestuur bekeken worden en in geïnvesteerd worden? 

• Welkom @ Sint-Joris Nieuwpoort: is er een mogelijkheid om net als te Ramskapelle 

(rondpunt) dergelijke constructie te plaatsen in cortenstaal? Dorpsraad doet enkele 

voorstellen aan het stadsbestuur. 

• Snoeien populieren rond het plein: dit is opgenomen in de begroting en staat op de 

planning voor 2025. 
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